
Результат  

обговорення освітньо-професійної програми 

«Архівознавство» другого (магістерського) рівня вищої освіти 

за спеціальністю 032 Історія та археологія 

зі стейкхолдерами  

 

№ 

з/п 

Прізвище, ім’я, по-

батькові/ місце роботи 

Пропозиції, 

зауваження 

Відповідь  

1.  Олійник Юрій 

Васильович, кандидат 

історичних наук, 

начальник відділу 

інформаційних 

технологій Державного 

архіву Хмельницької 

області 

Зважаючи на специфіку 

ОПП 

«Архівознавство», на 

наш погляд, варто 

розглянути можливість 

збільшення 

кредитів/годин на 

виробничу науково-

дослідну практику в 

архіві 

Пропозицію 

враховано: на 

виробничу науково-

дослідну практику в 

архіві збільшено 

кредитів/годин з 

6/180 на 9/270 

2.  Заремба Олександр 

Олександрович, 

директор Кам’янець-

Подільського 

державного історичного 

музею-заповідника 

Відгук позитивний. 

Зауважень немає 

Дякуємо за відгук 

3.  Орлик Василь 

Михайлович, докт. іст. 

наук, професор, 

завідувач кафедри 

історії, археології, 

інформаційної та 

архівної справи 

Центральноукраїнського 

національного 

технічного університету 

Відійти від практики 

блочної системи 

вибіркових дисциплін 

та запровадити вибір 

конкретних вибіркових 

дисциплін здобувачами 

освіти 

Пропозицію 

враховано. У проєкт 

ОПП внесені зміни 

до Переліку 

компонентів 

освітньо-професійної 

програми, що 

передбачають 6 

дисциплін вільного 

вибору студентів 

(23/690) 

4.  Сидорук Любов 

Віталіївна, завідувач 

архівно-інформаційного 

відділу Кам’янець-

Подільського 

національного 

університету ім. Івана 

Огієнка  

Усі зазначені в ОПП 

начальні дисципліни є 

необхідними для 

опанування 

спеціальності. Але 

акцентую Вашу увагу 

на той факт, що 

магістерські роботи 

висвітлюють 

історіографію з 

проблеми дослідження, 

Пропозицію 

враховано: до 

обов’язкових 

компонентів 

дисциплін 

професійної 

підготовки 

добавлено навчальну 

дисципліну 

«Історіографія 

архівознавства» 



а питання історіографії 

архівознавства не 

передбачено для 

вивчення. Пропоную 

ввести таку навчальну 

дисципліну 

5.  Пташнік Юлія 

Францівна, директор 

Кам’янець-Подільського 

міського архіву 

Відгук позитивний. 

Зауважень немає 

Дякуємо за відгук 

6.  Тимофійко Сергій, 

аспірант Кам’янець-

Подільського 

національного 

університету ім. Івана 

Огієнка 

Але я прошу винайти 

можливість збільшення 

годин на проведення 

дослідження за темою 

магістерської роботи 

Пропозицію 

враховано: кількість 

кредитів ЄКТС / 

навчальних годин на 

вивчення дисципліни 

збільшено з 6/180 до 

7,5/225 

7.  Решетченко Дмитро, 

кандидат історичних 

наук, випускник 

історичного факультету  

Відгук позитивний. 

Зауважень немає 

Дякуємо за відгук 

 

 


